
Verslag jeugdraad 8/12/2022 

Aanwezig:  

Laura Olbrechts, Eppe De Meersman, Silke Feys (scouts Rotselaar) 

Ewoud Vancraesbeek, Pieter Smets, Ben Tijsmans, Twanne Pierre (scouts Heikant) 

Tine De Cat, Mirthe Debruyne (chiro Wezemaal)  

Silke Bosmans, Flore Decoux (chiro Werchter) 

Toon Wallays, Ayden Struyf (scouts Wezemaal) 

Jannes Devesse (JH Mena) 

Yente Lodewijks (JH Floere Bloes) 

Wannes Van Hassel, Dries Schrijvers, Miek Meus, Jill Cuypers (onafhankelijk) 

Nele Demuynck (schepen jeugd) 

Stef Legiers (coördinator jeugd) 

Verwelkoming  

• Jill zit vandaag de vergadering voor in de afwezigheid van voorzitter Kaat De Roo en 

ondervoorzitter Michiel Bosmans. Ze stelt voor om nog eens snel een rondje te doen gezien 

we nog maar de 2de x met de nieuwe ploeg samenkomen.  

Goedkeuren vorig verslag  

• Jill vraagt na bij JH Floere Bloes hoe het verloopt met de parkingproblemen ivm Barpark – JH 

Floere bloes. Yente geeft aan dat ze hen gecontacteerd hebben. Voorlopig nog geen reactie, 

maar is opgenomen.  

• Jill haalt aan dat er een procedure moet komen om de silent-disco hoofdtelefoons te verhuren. 

Er worden heel wat ideeën gegeven. We zijn het erover eens dat deze enkel voor de 

jeugdverenigingen zijn en dat er duidelijke afspraken moeten komen. Het bestuur van de 

jeugdraad zal het verhuren op zich nemen. Dries Schrijvers bekijkt dit samen met Michiel 

Bosmans en doet volgende jeugdraad een voorstel.  

• De jeugddienst geeft een papier rond om de gegevens op de website van de gemeente up-to-

date te maken.  

• Het verslag wordt vervolgens goedgekeurd.  

 

Goedkeuren jaarrekening 2021 

• Yente stelt de jaarrekening 2021 voor als aftredend penningmeester en verduidelijkt de in- en 

uitgaven.  

• De bestaande spaarrekening is in 2021 overgeheveld naar de zichtrekening om de 

bankkosten te drukken.   

• De jeugdraad keurt de jaarrekening 2021 goed.  

• Yente geeft de taken als penningmeester nu volledig over aan Jill en bekijkt met haar alles 

wat ze dient te weten. 

  

Evalueren Lokalensubsidie  

• De jeugddienst geeft aan dat er bij de bespreking van de subsidies dit jaar discussie was over 

de lokalensubsidie. De conclusie toen van de jeugdraad was, dat dit regelement herbekeken 

moet worden. De jeugddienst geeft aan dat er voor elk systeem voor- en nadelen zijn, maar 



dat het bekeken kan worden. De discussie gaat voornamelijk over het feit dat je een aanvraag 

doet voor 31/1 van het jaar waarop de kosten betrekking hebben en enkel aangevraagde 

kosten komen in aanmerking. Het gevolg is dat onverwachte kosten dan niet in aanmerking 

komen voor de subsidies. Het gevolg is dat de verenigingen steeds meer en meer geplande 

kosten aangeven, ook al voeren ze deze niet uit. Met het huidige systeem is het ook zeer 

onzeker wel bedrag je krijgt als vereniging. Stof tot nadenken. 

• Het stappenplan voor het herbekijken van de lokalensubsidie ziet er als volgt uit: een 

werkgroepje met mensen van verschillende verenigingen doet een voorstel, de jeugddienst 

doet eventuele aanpassingen en gaat mee in dialoog, vervolgens vragen we advies aan de 

jeugdraad, hierna aan het schepencollege en tot slot dient dit te worden goedgekeurd door de 

gemeenteraad.   

• Verenigingen die graag één iemand willen afvaardigen in het werkgroepje sturen een mailtje 

met de contactgegevens naar jeugd@rotselaar.be de bedoeling is dat de werkgroep 2x 

samenkomt en zo tot een effectief voorstel komt. Op vraag van de jeugdraad hoeven dit geen 

jeugdraadleden te zijn, maar mogen het ook mensen zijn met kennis van de subsidies.  

 

Komende subsidieaanvragen  

• Woensdag 14/12 vertrekken de aanvragen.  

• De jeugddienst zorgt voor een hulpbestand om zaken duidelijker te maken.  

• De jeugddienst is ook bereikbaar voor een afspraak om hierbij te helpen, maar wijst erop dat 

het jeugdsubsidiereglement eerst dient geraadpleegd te worden.  

 

Evalueren afgelopen evenementen  

• Silent Disco:  

Fijn evenement, aantal volk kon beter maar zeker niet slecht, verenigingen kijken uit naar het 

huren van hoofdtelefoons.  

• Oordoppenactie:  

Meer dan 90 inschrijvingen, was een succes. Partner was niet steeds goed op de hoogte, ook 

binnen de werkgroep liep niet alles super vlot qua aanwezigheden.  

Dinsdagavond 13/12 en vrijdagnamiddag 16/12 afhaalmomenten. Er dient zowel op dinsdag 

als vrijdag nog iemand te komen. Mirthe Debruyne geeft aan vrijdag te komen, samen met 

Hannah Buelens. 

 

Het tussentijds evalueren van “ ’t Rapport van Rotselaar volgens kinderen en jongeren”  

• De jeugdraad stelde 7 uitdagingen voor een het bestuur voor de huidige legislatuur. We 

overlopen elk puntje. De conclusie is dat het bestuur al zeer veel van de zaken heeft 

opgenomen of mee bezig is: veilige fietspaden, oversteekplaatsen, investeren in jeugdwerk, 

speelzones creëren, groene ruimte, investeren in het Meer van Rotselaar en communiceren 

met jongeren.  

• De jeugdraad vraagt wel nog in te zetten op een bevraging bij onze lagere scholen en de 

communicatie met jongeren. 

• We zijn goed bezig! 

 

Varia  

• Wannes geeft aan dat de jeugdraad moet beginnen nadenken over hoe ze wil betrokken 

worden bij de verkiezingen in 2024. Een avond waarbij elke partij iemand afvaardigt en er 

vragen kunnen gesteld worden, … er zijn veel opties. Maar jongeren betrekken bij de politieke 

verschillen en keuzes is belangrijk. Het bestuur denkt hierover verder.  
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• Jannes geeft aan dat het moeilijk loopt bij Sportoase: zaal is nog vuil, geen duidelijke 

afspraken, onverwachte kosten. Er wordt voorgesteld een gesprek te plannen met Sportoase. 

Jannes (JH Mena), Ewoud (scouts Heikant), Michiel Bosmans (jeugdraad) en Stef 

(jeugddienst) plannen een gesprek met Sportoase. De bedoeling is om in dialoog te gaan en 

goede afspraken te maken.  

• Ben geeft aan dat de uitbreiding van het skatepark super is! Wel is de verlichting nog nodig!  

• De jeugddienst geeft aan dat ‘de Blok’ start vanaf 19/12 t.e.m. 20/1 inschrijven kan via 

jeugd@rotselaar.be 

• Chiro Wezemaal vraagt wat de verwachting is voor de Buitenspeeldag: de gemeente zorgt 

voor ondersteuning op materiaal, financieel en promotioneel vlak. Bij interesse van een 

vereniging zeker een mailtje sturen naar jeugd@rotselaar.be  

• Jeugdhuis Floere Bloes meldt hun kerstbar van 17/12 -> Allen daarheen! 

• Jeugdhuis Floere Bloes heeft geluisterd naar de eerdere feedback op de jeugdraad ivm het 

verhuren van hun jeugdhuis voor het organiseren van fuiven en doen een grote geste. De 

huurprijs voor een fuif komt nu op €275 + €500 waarborg. Gezien de hoge energieprijzen 

zullen de meterstanden wel correct worden opgeschreven en wordt de kost afgetrokken van 

de waarborg, ook de drank wordt op die manier verrekend. Bijkomend vraagt het jeugdhuis 

ook 5 inkomkaarten per fuif. De Floere Bloes hoopt op die manier tegemoet te komen aan de 

andere jeugdverenigingen.  
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